

Hello, my name is _____.

I speak limited English. I need competent language assistance in Chinese to have full and effective access to your programs.

Under Title VI of the 1964 Civil Rights Act, public agencies are obligated to provide competent language assistance to limited-English-proficient individuals. Social and health service agencies may call HHS Office for Civil Rights at 1-800-368-1019 for more information. Food Stamp and WIC agencies may call USDA Office of Civil Rights at 1-888-271-5983. All other agencies may call U.S. Department of Justice, Civil Rights Division, at 1-888-848-5306.

嗨，我的名字是 _____。

我只會說有限的英語。我需要合格的中文翻譯協助我，以使我能完全和有效的使用你的計畫。

根據1964年民權法案第六號提案，公眾服務機構有義務提供夠格的語言協助給說有限英語的民眾。社會健康服務代理機構可以致電1-800-368-1019 健康人文服務處（HHS）民權辦事所以得到更多的資訊。糧食券和婦女，嬰孩，兒童（WIC）代理機構可以致電 1-888-271-5983 給美國農業部（USDA）民權辦事所。所有其他機構可以致電 1-888-848-5306 給美國司法部民權處。

Chinese